
Бошко Томић 

Питање упућено Министарству финансија и трезора БиХ – „Питање се односи на 

реализацију новчаних средстава по пројекту HiPERB. Као што је познато, ријеч је о 

донираним средствима Владе Грчке из ранијег периода. Овим средствима је 

реконструисана данашња зграда Савјета минситара, односно Зграда пријатељства 

између БиХ и Грчке. Поред тога, дио ових средстава је био намијењен за 

реконструкцију Опште болнице Касиндо у Источном Сарајеву. На основу података до 

којих сам дошао, знам да по основу тог пројекта у Буџету БиХ тренутно има 4.160.171 

КМ неутрошених намјенских средстава за потпуну реализацију пројекта HiPERB.  

Моје питање гласи: зашто се касни са реализацијом овог пројекта и зашто се средства 

стално преносе и остају неутрошена, ако знамо да се, у складу са чланом 14. став 7. 

Закона о финансирању институција БиХ, ова намјенска средства могу третирати као 

вишегодишња капитална улагања и није било препрека за њихову реализацију и у 

ситуацији када Буџет институција БиХ за 2011. није био усвојен? 

У склопу одговора тражим од задуженог координатора HiPERB-а да ми достави 

детаљну информацију о реализацији средстава по овом пројекту.” 
 


